

搜集巴生中总会员出任各州政府代表名单

List of KCCCI Representatives in State

Governments

马来西亚中华总商会国民和谐及政府事务组于2018年11月15日召开第一次会议,为了进一步探讨各属会与各州政府的合作联系,本会秘书处将搜集巴生中总会员出任各州政府代表名单,以作参考。

兹附上表格,敬请会员商家协助提供资料,并于2018年12月7日,中午12时正前将有关资料电邮至本会秘书处,以利整理。有关询问,请联络本会秘书处,电话:03-33439289或电邮:klang.ccci@gmail.com

。谢谢。

The 1st Meeting of ACCCIM 72nd National Harmony and Government Affairs Committee was held on 15th November 2018. The discussion was focused on the possibility of strengthening of the rapport and cooperation between State Governments and Constituent Chambers. As such, KCCCI secretariat will collect the list of KCCCI Representatives in State Governments for further reference.

П

The Form is enclosed. Members are kindly requested to provide the details and email to KCCCI Secretariat before 12pm, 7th December 2018 for further compilation. Meanwhile, should you require more information, please contact KCCCI secretariat at Tel: 03-33439289 or Email:

klang.ccci@gmail.com

.